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Schriftelijke vragen 
Huisartsen Boekel 

1. Op dit moment is er een tekort aan huisartsen in Boekel. Vanuit de inwoners komen nog 

steeds berichten binnen dat ze zich niet bij een huisarts in Boekel kunnen inschrijven. Wat is 

de betekenis van de rol die de gemeente hierin speelt of zou kunnen spelen? 

2. Hoewel men terecht kan in Uden, is dat niet voor iedereen haalbaar, vanwege praktische 

redenen. Is het mogelijk te onderzoeken om in bepaalde speciale gevallen toch een beroep 

te kunnen doen op de huisartsen in Boekel? 

3. Zou u hierover in gesprek willen gaan met de huisartsen in Boekel? Zo niet, waarom? 

4. Nu bevindt zich ook een huisarts in het nieuwe gezondheidscentrum in Venhorst, maar deze 

krijgt van de zorgverzekeraars geen toestemming om inwoners vanuit Boekel aan te mogen 

nemen. Kan de wethouder proberen druk op de verzekeraars uit te oefenen zodat dit wel 

kan? En zou het college de inwoners op willen roepen deze vraag bij hun eigen verzekeraar 

te stellen? 

Alvast dank voor uw antwoorden. 
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